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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a Nemzetgazdasági
Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

"A balatonfűzfői lőporgyár sorsáról "

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egyik TV-csatorna 2011 . május 1-jei műsora egy megdöbbentő eseményre hívta fe l
a figyelmemet, mégpedig az ország egyetlen, közel száz éves múltra visszatekint ő ,
balatonfűzfő i lőporgyárának felszámolására .

Miniszter Úr! Tisztában vagyok azzal, hogy az elmúlt nyolc év hibás gazdaság- é s
foglalkoztatáspolitikájának következményeit a Kormány nem tudja egyik napról a másikra
helyre hozni. Az azonban biztos nem a helyrehozatalt fogja támogatni, ha Önök az elődeik
útját akarják járni és például ebben a konkrét ügyben a Kormány tétlenül nézi az üze m
haláltusáját .

A fent említett riport érvek tömkelegét sorakoztatja fel a vállalat megmentése mellett :
a hazai lőporgyártás a maga kilencven évével méltán nevezhető az ipartörténelem részének ;
nem kevésbé fontos az sem, hogy a gyár a térség legnagyobb foglalkoztatója volt . Kiemelést
érdemel az is, hogy a környező országokban Ukrajna kivételével nem üzemel l őporgyártással
foglalkozó cég és a hazai lőpor iránt eddig is volt kereslet külföldön .

A riport egy további, említésre méltó körülményt is megnevez, mégpedig, hogy a cé g
üzletág-privatizáció útján került a REXPLO 21 Kft . tulajdonába, amelyet később egy orosz-
magyar vállalat, a MILRUS-SERVICE Kft. vásárolt meg.
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Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

• Miért volt szükség a privatizációra ?
• Mit kíván tenni a Kormány a magyar ipartörténelem, és a környék legnagyob b

foglalkoztatójának megmentése érdekében ?
• Ha létezik magyar l ő porgyár, miért éri meg a Magyar Államnak a honvédség és a

rendőrség ellátásához kell ő mennyiséget importálni és nem a hazai gyárral
legyártatni ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2011 . május 20.

Tisztelettel :

	

Farkas Gergely
Jobbik
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